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 Ordförandes signatur                     Justerares signatur 

§ 22  

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Skrivelse om trafikproblem runt skolor 

Nämnden anmälde vid föregående sammanträde en skrivelse om 

trafikproblem runt skolor, vilken överlämnades till förvaltningen för 

skyndsam hantering. Göran Sjödin informerade om att förvaltningen 

vidtagit en del åtgärder och gjort vad som varit möjligt under den 

korta tid som infallit med semesterperioden. Man har bl.a. lagt in en 

notis i månadsannonsen och delat ut flygblad till förskolorna. Frågan 

ska bearbetas vidare tillsammans med skolor och polis och en 

redovisning återkommer till nämnden längre fram. 

 

Belysning i Lerkrogsparken 

Andreas Lind tog upp frågan som kom upp vid frågestunden om vad 

förvaltningen kan göra för att förbättra belysningen i Lerkrogsparken. 

 

Bilkörning 

Maria Christiernin pekade på att det förekommit streetrace-körning på 

vägar i stadsdelen under sommaren. Det som kan göras är att meddela 

polisen när det händer. 

 

Konferenser och seminarier 

Det har till nämnden inkommit inbjudningar till:  

1. IVO-dagen i Stockholm 9 november 

2. Konferens ”Bevara, försvara och förstärka demokratin” den 1 

oktober, SCB 

3. Seminarium ”Hur kan hemtjänst utvecklas” den 29 september, 

Äldrecentrum 

 

Stadsdelsnämnden beslöt godkänna deltagande med en person vardera 

från majoritet och opposition. 

 

___________________ 


